
Lørdag d.17/2-2024

Referat bestyrelsesmøde tirsdag d.13/2-2024.

Mødedeltagere: Søren Juul Nielsen(Formand)
                           Gitte Tingberg(Næstformand)
                           Alice Nielsen(Afd.18 bestyrelsesmedlem)
                           Joan Madsen(Afd.18 bestyrelsesmedlem)
                           Helle Antonsen(Referent)

Punkter fra dagsordenen:

1.Marcello kommer og orientere ang.: ”Løb imellem husene”: En begivenhed som har til hensigt 
at fremme sundhed, samvær og fællesskabet blandt beboerne i almene boligbebyggelser. Her skal 
alle have mulighed for at deltage og få en hyggelig og aktiv dag i samvær med andre. Nærmere info
ang. arrangement kommer på et sener tidspunkt. 
  Marcello ville høre om vores afdeling ville være med til at arrangere aragementet . Her snakkede 
vi om det ville være godt at have alle 1-2 repræsentanter fra vores 4 afdelinger herude( Afd.14 har 
pt. Ikke nogen bestyrelse) skal være med i styregruppen. Pt. Består den af Marcello, Carsten og 
Anita. Fra afd.18 opstiller Gitte og Alice. De andre 3 bestyrelser bliver kontaktet for at høre om de 
er interresseret i at være med i styregruppen. Der kommer nærmere information ud til beboerne har 
arrangementet er på plads.

2.Rundt om bordet( Referat om aktiviteter/tanker siden sidste uge): Der var et forslag om at der
kom en månedlig fællesspisning i afd.18 nede i festsalen. Det blev pt. Lagt på hylden da der lige nu 
er fællesspisning i Krydset om fredagen i lige uger og spisning i Hyggeren lørdag i ulige uger.

  Søren havde været til formandsmøde hvilket langt hen af vejen havde været en gentagelse af 
nuværende viden.  Men noget af det han kunne tage med videre til os var nærmere info ang. 
”Rådighedskataloget” Her står fx om hvad der skal søges tilladelse til at opføre i lejemålene herude.
Og hvilke regler/betingelser der er opførelsen af noget nyt/priser mm. I den forbindelse. Dette kan 
findes inde på Ungdomsbos hjemmeside.

  Vi arbejder på at få opført 2-3 hundeposestativer på geografisk logiske steder i afdelingen. Da vi 
desværre oplever at der ligger en del hundelorte herude. Så håber at vi kan gøre det lettere for folk 
at få samlet deres hunds efterladenskaber op hvis poserne er offentlig tilgængelige.

  Skraldemændene har nogen gange svært ved at finde ud af hvor vores skraldespande står. Så vi 
kunne godt tænke os at få skilte op med ”Gårdnumre” til de enkelte gårde så det bliver mere synligt 
for dem.

3.Referat fra formanden/referant fra mødet med Ungdomsbo fredag d.2/2-24.: Der blev 
gennemgået de 7 punkter vi havde med til mødet. Både formand og referanten var enige om det var 
et rigtig godt møde hvor vi fik svar på alle vores punkter og mere til.

4.Status på fritids-og rådighedskontoen. Regnskab på alle arrangementer/udgifter for vi selv 
har styr på økonomien.(Ungdomsbo x2 pro. Anno.): Bestyrelsen er blevet informeret om hvor 
mange penge der står på fritids og rådighedskontoen. Fra ungdomsbos side får vi status over 
beholdningen på de 2 kontoer 2x pro. Anno. Vi blev enige om at lave vores eget interne regnskab så
vi hele tiden har styr på kontoernes beholdning.



5.Skraldespande langs Stengårdsvej ved de nylige opførte bænke.: Vi ønsker at få opført 1 
skraldespand ved hver af de 2 nyopførte bænke langs Stengårdsvej. Da det ville være oplagt at have 
en skraldespand der så affaldet ikke bare bliver smidt på jorden.

6.Velkomstfolder til nye beboere.: Folderen er under forarbejdning. Her vil de bl.a. kunne læse om
hvilke dage der bliver tømt skraldespande, vaskeriet, hjertestartere, kontakt til varmemester, 
storskrald, kontaktinfo til bestyrelsen afd.18 og meget mere. Der har været ønsker fra nogle af de 
nuværende beboere i afdelingen også godt kan tænke sig en folder. Dette ønske imødekommmer vi.

7.Afd. Møde tirsdag d.30.april 2024 i festsalen kl.17( Festsalen er booket).: Der kommer 
nærmere information ud til beboerne i afd.18 snarest. Af inbydelsen vil det fremstå at man skal 
tilmelde sig mødet da vi ellers ikke har mulighed for at vide hvor meget forplejning vi skal have 
købt ind. Der vil ikke være mad til folk uden tilmelding. I år er Gitte og Alice til valg/genvalg.

8.Evaluering af Nytårstaffel.: Lørdag d.10.februar havde vi en super hyggelig middag/eftermiddag
hvor vi var 21 personer. Her blev der trakteret med en masse god mad, drikkevare og hyggeligt 
selskab. Alle de medvirkende gav udtryk for at det havde været super hyggeligt og de ser frem til de
kommende arrangementer i afdelingen. De blev alle informeret om at der kommer en sommerfest 
og en julefrokost (datoer fremgår i punkt 10).

9.Oprydning af papirer på kontoret( Finde dato).:Vi mødes nede i vores bestyrelseslokale 
tirsdag d.20.februar kl.9:30 hvor vi vil gennemgå alle vores ringbind.

10.Dato for sommerfest og julefrokost.: Vores sommerfest vil blive afholdt lørdag d.3/8-2024. Og 
julefrokosten bliver lørdag d.16.november 2024. Nærmere info for begge arrangementer kommer ud
når vi kommer tætter på.

11.Skilte P-pladsen.:Gennem en længere periode har vi været vidne til at andre folk end afd.18 s 
beboere og deres gæster parkere deres biler på vores parkeringspladser. Så der nogen gange ikke er 
nogle p-plaser ledige til afdelings egne beboere. Derfor vil vi gerne have et skilt op på hver p-
plads(4 stk.) hvor der står at p-pladserne er til beboerne i afd.18 og deres gæster.

12.Evt.: Vi ønsker at anskaffe nogle kasser til transport af åbne sodavand/ølkasser. Søren har nogle 
hjemme som han gerne vil donere til afdelingen.

  Da flere af beboerne i afd.18 har trailere er vi i gang med at undersøge hvor vi har mulighed for at 
etablere trailer parkeringspladserne. Det vil komme til at blive som med garagerne, hvor der vil 
blive en månedlig leje. Disse penge vil gå til vedligeholdelse af trailer parkeringspladsen/-serne.


